
Zápis z Valné hromady SDH Louňovice pod Blaníkem dne 

13.12.2008 
 

Přítomni: viz seznam  členů, celkem 18 zúčastněných členů SDH, 2 nečlenové 

                     

 

Program jednání: 
1. Zahájení 

2. Volba zapisovatelky a ověřovatelů zápisů 

3. Zpráva o činnosti – zpráva starosty 

4. Zpráva velitele 

5. Zpráva revizní komise 

6. Zpráva pokladníka 

7. Zpráva hospodáře 

8. Diskuze 

9. Volby do výboru SDH 

10. Usnesení 

11. Volná zábava 

 

1. Zahájení Valné hromady 

Zahájení Valné hromady SDH Louňovice pod Blaníkem provedl starosta Jaroslav 

Kudlík. Přivítal všechny přítomné členy a dále vyzval minutou ticha k uctění památky našich 

zemřelých bratrů a sester. V letošním roce nás navždy opustila sestra Anežka Němečková. 

 

2. Volba zapisovatelky a volba ověřovatelů zápisů 

Zapisovatelkou byla zvolena sestra Monika Kahounová. 

 Pro – 17 

 Zdržel – 1 

 Proti – 0 

Ověřovateli zápisu byli zvoleni sestra Lenka Tichá a bratr Ondřej Šimánek. 

 Pro – 16 

 Zdržel – 2 

 Proti – 0 



3. Zpráva o činnosti, zpráva starosty 

Starosta Jaroslav Kudlík přednesl svou zprávu, kterou shrnul akce konané v roce 2008. 

Dle časového sledu jsme jako SDH pořádali tyto akce:  

o každoroční hasičský ples 

o sběr železného šrotu  

o sběr kamene – 20 ha 

o sportovní soutěže: 

- okrskové, okresní, krajské kolo v požárním sportu, 

- V. ročník soutěže „Podblanická stovka“  – opět malá účast i přes 

příznivé počasí, 

- VI. ročník soutěže „O pohár blanického rytíře“ , 

- pouťová zábava se nekonala  přes nepříznivé počasí, nedělní 

      dětský den se již konal, 

- účast na požárních soutěžích po celé republice – memoriály, … 

o během roku bylo nutné zasahovat u 8 požárů – starosta připomněl, že je 

důležité se postarat i o hasičské pomůcky a techniku, které byly použity při 

zásahu, a připravit vše pro případ dalšího zásahu 

o SDH zajistil pořadatelskou službu na akcích: Keltské a Svatováclavské 

slavnosti, Pokládání věnce k památníku padlých..  

o poděkování všem zúčastněným členům za sportovní i kulturní činnost 

o materiálně – technické nedostatky: 

- koňská stříkačka čeká na dokončení již více než 5 let, 

- nedostatečná péče o hasičskou techniku – nutné zlepšení do 

budoucna, 

- lepší péče o zapůjčenou techniku, 

- při velkém úklidu v hasičárně znehodnocení a vyhození starých 

fotografií a dokumentů. 

 

4. Zpráva velitele 

Velitel Petr Kirchner přednesl svou zprávu o činnosti SDH za rok 2008: 

Nejdříve informoval, že při úklidu nedošlo ke znehodnocení starých fotografií a dokumentů, 

ale byl pouze proveden úklid a veškeré důležité dochované dokumenty, spisy a fotografie 

byly uloženy v hasičárně a jsou zde i nadále.  

 



o zásahová činnost: 

- 8 výjezdů – především požáry slámy, pole, významnější  výrobní hala 

v Jankově, veškeré výjezdy mimo katastr městyse, s naší kropičkou 

náročné dojet co nejrychleji na místo požáru, 

o sportovní činnost: 

-  muži od okrskové soutěže až po účast  na republikovém kole 

v Přerově – 14.místo a  získání mnoha zkušeností, 

- V. ročník domácí  soutěže „Podblanická stovka“ 

- Memoriály v BN okrese a účast v Benešovské lize – vítězství 

v kategoriích muži i ženy, 

o doporučení účastnit se různých školení zaměřených na používání hasičské techniky 

– rok 2009 nutné větší školení strojníků a velitelů – nutné ujasnit, kdo by se měl 

zúčastnit, 

o možnost školení na dýchací přístroje a motorové pily, 

o BN liga 2009 1.ročník – bohužel s naším SDH jako místem konání jedné ze 

soutěží se nepočítá. 

 

5. Zpráva revizní komise 

Revizní komise přednesla, že pokladna SDH je v pořádku, bez závad. 

 

6. Zpráva pokladníka 

Pokladník Monika Kahounová informovala o stavu a tocích peněz v hasičské 

pokladně: 

o stav peněz v pokladně ke dni loňské VH, tedy k 6. 12. 2007 byl:136 190,98 Kč  

o mezi největší výdaje patří: 

- vybavení hasičárny - 104 684,- Kč 

- zájezd Přerov M ČR - 31 623,- Kč 

- teplákové soupravy a sportovní dresy - 18 065,- Kč 

- zájezd do vinného sklípku - 17 700,- Kč 

- loňská VH – 7 761,- Kč 

- startovné a cestovné na soutěže dohromady – 7 470,- Kč 

 

o mezi největší příjmy patří: 

- sběr železného šrotu celkem za celý rok – 59 772,- Kč 



- výdělek na hasičském plese – 21 101,- Kč 

- výdělek na Svatováclavských slavnostech – stánek, bar, parkoviště 

– 11 752,- Kč 

- brigáda – úklid okolí Louňovic – 11 000,- Kč 

- okrsková soutěž – 7 404,- Kč 

- akce Vítání jara – 6 043,- Kč 

o z toho plyne, že k dnešnímu datu (tedy k 13. 12. 2008) je v hasičské pokladně  

95 664,- 67 Kč 

 

7. Zpráva hospodáře 

Hospodář  Pavel Tulej přednesl svou zprávu: 

o nepořádek v celé hasičárně, nutné udělat regály a police, aby každá věc, 

technika měla své místo, 

o každé zapůjčení techniky a ostatních věcí v držení rukou SDH je nutné nahlásit 

alespoň hospodáři a starostovi, 

o zpráva o dotacích získaných od KÚ  - zájezd republika, pořádání sportovních 

soutěží, nutné řádné zápisy ze schůzí (jasno, kdo bude a může jednat za sbor) a 

pořádné doklady o zaplacení, 

o informovanost na webu – seznam členů a zápisy ze schůzí. 

 

8. Diskuze 

 Akce roku 2008: 

o Pohár blanického rytíře – pořádat? - > BN liga s naší účastí 

se nepočítá,i přesto budeme pořádat, termín domluvíme dle termínů 

soutěží v rámci BN ligy, 

o Soutěž Blanická stovka – nebudeme pořádat, 

o Okrskové kolo – nebudeme pořádat, 

o 17. 1. 2008 hasičský ples – skupina Scarlett,  

- schůze 3.1.18 hod. 

- skupiny zvaní:  

• Hřbitov – Vostřáková L., Mareš 

• Blanická ul – Kirchner 

• Světlá – Vostřáková V., Maršíček 



• Smrčina a okolí – Kudlík, Pospíšil 

• Fortna – Jelínek 

• Bytovky – Fejtek, Kahounová M. 

• Lhota, řadovky – Veselá, Elicarová 

- tombola – 5000,- Kč + každý člen by měl věnovat věc, 

- vstupné 80,- Kč, v předprodeji 60,- Kč 

- předtančení – pozeptat, bylo by to dobré zpestření plesu,… 

 Sportovní soupravy  - soutěžní družstvo zakoupeno na M ČR – Fejtek zajistí 

seznam, kdo ji má a zajistí navrácení od nečlenů našeho SDH, 

 

 

9. Volby do výboru SDH 

Starosta Jaroslav Kudlík se vzdal své funkce. 

Návrhy na následující 4 roky: 

o Josef Jelínek – starosta 

 Pro – 17 

 Zdržel – 1 

 Proti - 0 

o Jaroslav Kudlík  - místostarosta 

 Pro – 17 

 Zdržel – 1 

 Proti - 0 

o Revizní komise (navýšení o další členy – dle stanov SDH musí mít 

sbor nad 30 členů min. 3 členy v revizní komisi) – Jiří Pospíšil, Lenka 

Tichá, Václav Fejtek 

 Pro – 16 

 Zdržel – 2 

 Proti - 0 

o Petr Kirchner – velitel 

 Pro – 17 

 Zdržel – 1 

 Proti – 0 

 



o Pavel Tulej – hospodář 

 Pro – 17 

 Zdržel – 1 

 Proti - 0 

o Monika Kahounová – pokladní 

 Pro – 17 

 Zdržel – 1 

 Proti - 0 

o Kulturní referent – František Tichý, Tereza Smrčinová 

 Pro – 17 

 Zdržel – 1 

 Proti – 0 

o Marie Veselá – členka výboru s poradním hlasem 

 Pro – 18 

 Zdržel – 0 

 Proti - 0 

Na základě toho může velitel nakoupit za 1000,- Kč a starosta za 2000,- Kč se 

souhlasem 2 členů po emailu nebo telefonu okamžitě potřebné vcěi. 

 Pro – 18 

 Zdržel – 0 

 Proti - 0 

 

            

10. Usnesení 

Usnesení přednesla zapisovatelka Monika Kahounová. 

 

 

11. Volná zábava 

Po večeři následovala volná zábava přítomných hostů. 

 

 

 

 

 



 Zápis zapsala: Monika Kahounová dne 13.12.2008 ……………………. 

 

Zápis ověřili: 

Lenka Tichá          ……………………. 

Ondřej Šimánek         …………………… 


